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Protokół Nr XXIII 

z XXIII sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 18 maja 2021 r. 

XXIII sesja odbyła się  18 maja 2021 r. w Urzędzie Gminy Wąwolnica. 

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległośd (hybrydowy 

tryb obradowania). 

Dyskusja i głosowania odbywały się poprzez system informatyczny.  

Sesję Rady Gminy poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marcin Turek. 

Wiceprzewodniczący  Rady prowadził  sesję z Urzędu Gminy w Wąwolnicy przy ul. Lubelskiej 

39. Obrady rozpoczęto o godz. 9:15, a zakooczono o godz. 11:47 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie Sesji. 

Wiceprzewodniczący powitał zebranych, oraz pracujących zdalnie Radnych, następnie 

poinformował, że sesja jest nagrywana. Nagranie zostanie udostępnione  na stronie Gminy 

Wąwolnica oraz w BIP. 

Przewodniczący otworzył  XXIII sesję Rady Gminy, następnie w oparciu o kworum 

potwierdzone podczas połączenia zdalnego, stwierdził, że w obradach udział bierze 12 z 15 

radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania uchwał. 

 Sesja została zwołana prawidłowo. 

 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 

4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyoska 

7. Paulina Marczak 

8. Bartłomiej Rukasz 

9. Katarzyna Skoczek 

10. Tadeusz Szyszka 

11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 

13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 

15. Ewa Żybura 

  
2. Przyjęcie porządku obrad XXIII Sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący poinformował, że proponuje zmiany do przedstawionego radnym porządku 
obrad sesji: -proponuje zmianę brzmienia punktu 13 na „Podjęcie uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji”,  o czym już zostali radni poinformowani na komisji i ze zmienionym 
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brzmieniem  projekt uchwały był opiniowany podczas wspólnego posiedzenia Komisji Stałych  
Rady Gminy, ponadto do Przewodniczącej Rady wpłynął wniosek radnego T. Szyszki o zdjęcie 
z porządku obrad punktu 16, kolejna zmiana dot. wniosku Wójta o zmianę kolejności 
punktów obrad. Wójt wnioskował, żeby punkt nr 4 dot. sprawozdania Wójta przesunąd  
na dalszą częśd obrad. Wiceprzewodniczący zaproponował, żeby sprawozdanie przesunąd  
po podjęciu uchwał do punktu 16. Przewodniczący zwrócił się do radnych czy mają jeszcze 
jakieś propozycje zmian do porządku obrad.  
Propozycji nie zgłoszono.  
Wiceprzewodniczący przypomniał, że każda zmiana porządku obrad wymaga przegłosowania 
wniosków, które wpłynęły do Rady. Zmiany porządku obrad dokonuje się bezwzględną 
większością głosów, każdy wniosek należy przegłosowad osobno. 
 
Przewodniczący przeprowadził kolejne głosowania: 

 
Głosowano w sprawie: 

zmiany treści punktu 13 na " Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia Petycji".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Radnego T. Szyszki o zdjęcie z porządku obrad punktu 16 dot. Przedstawienia 

Radzie protokołu z przeprowadzonej kontroli jednostek oświatowych na terenie Gminy 

Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 
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Głosowano w sprawie: 

wniosku Wójta o przesunięcie punktu 4 na dalszą częśd obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

Wobec przegłosowanych zmian, zmianie uległy numery poszczególnych punktów.  

 

Wiceprzewodniczący odczytał porządek obrad po zmianach, następnie przeprowadził 

głosowanie. 

1.   Otwarcie Sesji. 

1. Przyjęcie porządku obrad  XXIII  Sesji  Rady Gminy. 

2. Przyjęcie protokołu z XXII  sesji  Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2021 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2021 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Wąwolnica. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku rolnego na terenie 

Gminy Wąwolnica. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku leśnego na terenie 

Gminy Wąwolnica. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomośd,  
na czas oznaczony do 3 lat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 
14. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zamknięcie sesji. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad XXIII Sesji Rady Gminy.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 
Turek, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
NIEOBECNI (3) 
Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 
 
Przedstawiony  porządek obrad  XX III sesji Rady Gminy Wąwolnica został przyjęty. 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 
 
Wiceprzewodniczący Rady przypomniał, że protokół Radni otrzymali na tablety, do wczoraj 
nie wpłynęły żadne uwagi. Wiceprzewodniczący  zapytał, czy radni zgłaszają uwagi. Wobec 
braku uwag, przeprowadził  głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Paulina 
Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa 
Wierzbicka, Rafał Woś 
NIEOBECNI (3) 
Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 
 
Protokół został przyjęty. 
 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2021 r. 

 

Projekt uchwały radni otrzymali. Wiceprzewodniczący dodał,  że był on opiniowany  

na komisji budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych, w związku z tym Przewodnicząca 

poprosiła o przedstawienie opinii w/w Komisji Stałych. 

Głos zabrała radna Aleksandra Bukała , Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia, 

która poinformowała, że projekt został pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów, zamknął dyskusję, odczytał 

projekt uchwały, następnie przeprowadził głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2021 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 
Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
NIEOBECNI (3) 
Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/163/21 w sprawie zmian w budżecie 
gminy Wąwolnica na 2021 r. została podjęta. 
 
Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2021 
rok. 
Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach, był on również opiniowany przez Komisję 
Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych/…/. 

Wiceprzewodniczący zwrócił  się do przewodniczącej obrad wspólnego posiedzenia komisji  

o opinię. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji- Aleksandra Bukala  przekazała,  

że obie komisje pozytywie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Wobec braku głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący zamknął dyskusję , odczytał projekt 

uchwały, następnie przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
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NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/164/21 w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej na 2021 rok została podjęta. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Wąwolnica. 

 

Projekt uchwały otrzymali radni w materiałach, był on również opiniowany przez Komisję 

Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych. 

Wiceprzewodniczący poprosił o opinię. 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia poinformowała, że komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. Wiceprzewodniczący zamknął 

dyskusję, odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Wąwolnica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/165/21 w sprawie wprowadzenia 

zwolnieo od podatku od nieruchomości na terenie Gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku rolnego na terenie 

Gminy Wąwolnica. 

 

Projekt uchwały Radni otrzymali, był  przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia  komisji. 

Wiceprzewodniczący poprosił o opinię.  
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Przewodnicząca wspólnych obrad –Radna Aleksandra Bukała przekazała, ze obie komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję.  Wobec braku głosów w dyskusji, zamknął dyskusję, 

odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku rolnego na terenie Gminy 

Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/166/21 w sprawie wprowadzenia 

zwolnieo od podatku rolnego na terenie Gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku leśnego na terenie 

Gminy Wąwolnica. 

 

Projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach, był on również opiniowany przez Komisję 

Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych. 

Wiceprzewodniczący zwrócił się do Przewodniczącej wspólnych obrad komisji o opinię. 

Radna Aleksandra Bukała - Przewodnicząca wspólnych obrad komisji Rady stwierdziła,  

że opinia jest pozytywna obu komisji.  

Radni  nie zgłosili uwag. 

Wiceprzewodniczący odczytał  projekt uchwały, następnie przystąpił do przeprowadzenia 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnieo od podatku leśnego na terenie Gminy 

Wąwolnica. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/167/21 w sprawie wprowadzenia 

zwolnieo od podatku leśnego na terenie Gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomośd, na czas 

oznaczony do 3 lat. 

 

Projekt uchwały otrzymali radni w materiałach, był on również opiniowany przez Komisje 

stałe Rady Gminy . 

Wiceprzewodniczący poprosił o opinię Przewodniczącą obu komisji . 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia poinformowała, że komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu. Wiceprzewodniczący zamknął 

dyskusję, odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomośd, na czas 

oznaczony do 3 lat. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 
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Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/168/21 w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem 

jest ta sama nieruchomośd, na czas oznaczony do 3 lat została podjęta. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wiceprzewodniczący przekazał, że do Rady Gminy wpłynęła petycja w sprawie referendum 

lokalnego Petycja została przekazana do Komisji Skarg Wniosków i Petycji która wypracowała 

stanowisko dotyczące wyżej wymienionej petycji. Stanowisko wraz z projektem uchwały 

została przekazana radzie i opiniowane na wspólnym posiedzeniu. 

Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o opinię. 

Radna A. Bukała przekazała, że opinia obu komisji jest pozytywna. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów zamknął dyskusję, odczytał 

projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/169/21 w sprawie rozpatrzenia petycji 

została podjęta. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Do Rady Gminy wpłynęła petycja o poparcie Rządu Tymczasowego Petycja została 

przekazana do Komisji Skarg Wniosków i Petycji która wypracowała stanowisko dotyczące 

wyżej wymienionej petycji. Stanowisko wraz z projektem uchwały zostało przekazane Radzie 

i opiniowane  na wspólnym posiedzeniu. Wiceprzewodniczący poprosił o opinię. 
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Przewodnicząca wspólnych obrad komisji poinformowała, że obie Komisje  pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję w tym punkcie.  

Radni nie zabrali głosu. Wiceprzewodniczący zamknął dyskusję. Odczytał projekt uchwały  

i przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/170/21 w sprawie rozpatrzenia petycji 

została podjęta. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wiceprzewodniczący przypomniał,  że do Rady Gminy wpłynęła petycja od Sołtysa i Rady 

Sołeckiej wsi Zawada w sprawie zmiany lokalizacji Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

komunalnych. 

Petycję   otrzymali Radni w materiałach była ona  analizowana przez komisję Skarg 

Wniosków i Petycji. Komisja wypracowała projekt uchwały wraz z opinią z której treścią 

zostali Radni zapoznani podczas wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu  i Komisji Spraw 

Społecznych. Obie komisje opiniowały projekt uchwały, Wiceprzewodniczący poprosił  

o opinię. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia przekazała, że obie komisje pozytywnie  

zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

Na sesję przybyła Pani Sołtys wsi Zawada, która poprosiła o udzielenie głosu.  
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Wiceprzewodniczący zgodnie z zapisami statutu zapytał Radę, czy wyrażają zgodę  

na udzielenie głosu Pani Sołtys. 

Radni w wyniku głosowania zwykłego jednogłośnie wyrazili zgodę. 

Wiceprzewodniczący udzielił głosu Pani Sołtys, która zaprezentowało stanowisko w sprawie 

zmiany lokalizacji Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów  na Zawadzie. Panie Sołtys 

przypomniała, że początkowo miała to byd siedziba tymczasowa, natomiast trwa to już 

bardzo długo. Mieszkaocy cierpliwie i wyrozumiale to znoszą, jednak ta cierpliwośd  

się kooczy. Wykonane ogrodzenie zdaniem Pani Sołtys nie poprawiło estetyki tego miejsca, 

wywóz odpadów też nie odbywa się na bieżąco, odpady zalegają, leżą koło kontenerów, 

które rozwiewa wiatr. Zostało to udokumentowane zdjęciami, Radna może je udostępnid 

zainteresowanym.  Pani Sołtys podkreśliła, że w tym budynku odbywa się poświęcenie 

pokarmów i miejsce stanowi świetlicę wiejską. P. Sołtys wielokrotnie przychodziła przed 

podpisaniem umowy z firmą wywożącą śmieci  z prośbą o wprowadzenie zapisów o szybkie 

odbieranie odpadów z PSZOK- a po zbiórce. Nie zostało to zrobione. Ponadto śmieci  

są pozostawiane pod ogrodzeniem. Na placu zostały zastawione kratki ściekowe. P. Sołtys 

obawia się zalania świetlicy, w przypadku większej burzy.  P. Sołtys zwróciła uwagę  

na niedokooczone ogrodzenie oraz na wygrodzone przejście, które również nie zostało 

dokooczone, na brak dostępu od dużej sali, gdzie dzieci korzystały ze stołu do tenisa,  

brak możliwości korzystania z placu przed budynkiem. Dzieci nie mają możliwości korzystania 

z innych rozrywek, nie mają jak dojechad do Wąwolnicy, nie ma autobusów. Sołtys prosiła  

o podjęcie działao mających na celu zmianę lokalizacji. Sołtys zaproponowała plac koło 

gospodarki komunalnej, plac po kółku rolniczym. 

Radna E. Wierzbicka przekazała, że jako radni umówili się na komisje wyjazdową 25 maja  

w celu poszukiwania miejsca na PSZOK, będzie objazd mienia gminnego pod kątem 

spełnienia kryteriów pod lokalizację  PSZOKA. Odnośnie kółka rolnego to było by najlepsze 

miejsce niestety nie jest to własnośd gminy tylko wspólnoty gruntowej. W ramach komisji 

będzie oglądane wszystko, jakby Pani Sołtys miała ochotę, to również może uczestniczyd.  

Pani Sołtys zapytała czy gmina nie ma udziału we wspólnocie, czy ma jakiekolwiek udziały  

we wspólnocie, bo skoro różni rolnicy wydzierżawiają grunty wspólnoty i je użytkują, 

to dlaczego nie może gmina nie może użytkowad czegoś, co jest częścią wspólnoty. 

Sekretarz wyjaśnił, że to jest wykluczone i  formalnie niemożliwe żeby gmina takie grunty 

zasiedlała, chyba, że wspólnota wydzierżawi takie grunty, to w ten sposób można by podejśd 

do tematu. Udziały chodby nawet gmina miała to trzeba by formalnie uporządkowad  

i rozmawiad z zarządem wspólnoty. Sprawa jest w toku. 

A. Bieniek zwrócił się do Pani Sołtys i zapewnił, że Rada wielokrotnie były dyskusje  i próby 

znalezienia działki. Radny poruszył temat komisji wyjazdowej, która wielokrotnie była 

przekładana i przedstawienia wykazu działek, na których można zlokalizowad PSZOK.  Zgadza 
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się z Panią Sołtys, bo skoro jest to  jedyne miejsce kultury na wsi to nikt nie chciały w takim 

miejscu PSZOKA. Zgadza się z uwagami Pani Sołtys. 

Sołtys Zawada zwróciła się z prośbą o głębsze pochylenie się nad tym tematem i dążenie  

do tego, żeby przenieśd PSZOK do innej miejscowości. 

Pani Radna E. Tomaszewska uważa, że nie ma rzeczy niemożliwych i nie jest o jedyne miejsce 

do zlokalizowania PSZOK –a. Ze strony Radnych zrobią wszystko, żeby tego dokonad. 

Radny A. Bieniek przypomniał, że w chwili, kiedy już było wydatkowanie i zabezpieczanie 

terenu  PSZOKu, kwestionowali te wydatki, że nie jest to do kooca uzasadnione,  w sytuacji, 

gdy ten PSZOK jest tymczasowy. Niektóre rzeczy można przenieśd, niestety nie wszystkie 

elementy da się przenieśd. Uważa, że można było się tym zająd i inwestowad w inne miejsce. 

Przewodniczący zamknął dyskusje w tym punkcie, odczytał projekt uchwały, następnie 

przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/171/21 w sprawie rozpatrzenia petycji 

została podjęta. 

Pani Sołtys opuściła obrady Rady Gminy. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Wiceprzewodniczący przypomniał, że do Rady Gminy wpłynął wniosek w sprawie drogi  

w Celejowie wniosek został przekazany do Komisji Skarg Wniosków i Petycji,  

która wypracowała stanowisko dotyczące wyżej wymienionego wniosku. Stanowisko wraz  

z projektem uchwały zostało przekazane radzie i opiniowane na wspólnym posiedzeniu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się o opinię Komisji. 
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Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia przekazała, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. 

Radna E. Tomaszewska dodała, że na komisji zostało ustalone, że sprawa zostanie 

przekazana według właściwości, ze strony władz urzędu gminy Rada uzyskała informacje,  

że droga postępowania w tej kwestii będzie taka, że poczynione zostaną kroki w sprawie 

wywłaszczenia z działki prywatnej na cele drogi krótkiej, która była i została zaorana. Radna 

zwróciła się w imieniu mieszkaoców, których droga dotyczy z pytaniem jakie zostały podjęte 

kroki i jak władze gminy widzą tą sprawę dalej, jeżeli chodzi o termin wykonania tej drogi. 

Sekretarz przekazał,  że Pan Wójt ustalił z Radnymi na Komisji, że będzie szedł w kierunku 

wywłaszczenia pod budowę przyszłej drogi, co jest zgodne z planem zagospodarowania 

przestrzennego. Droga ta widnieje w planie zagospodarowania i ta droga stanowiłaby dojazd 

do tych posesji około 5 razy krótszy niż droga, która w tej chwili istnieje. Sprawa wykonania 

takiej drogi długości ok . 400 m staje się realna do utwardzenia, po uzyskaniu tego terenu.  

Budowa drogi, która w tej chili jest gruntowa na odcinku 2 km przez pola, gdzie jest 

nieuregulowany stan prawny jest bardzo karkołomną i bardzo kosztowną inwestycją 

nieuzasadnioną ekonomicznie. Doga ta jest potrzebna i stanowi dojazd do pól. Rada Gminy  

z poprzednich kadencji uchwaliła Plan na którym została zaznaczona taka droga. Radni 

obecnej kadencji się na to zgodzili. Będą podejmowane działania. Trudno dziś mówid  

o konkretnych terminach, ponieważ będą wydawane decyzje, strony będą się mogły od nich 

odwoływad. Jest to cała procedura, która musi zostad przeprowadzona, nie można 

powiedzied, kiedy uda się ją przeprowadzid.  

E. Tomaszewska nadmieniła, że w chwili obecnej nie ma możliwości dojazdu do tej posesji, 

sprawa jest pilna i nagląca. Radna prosiła, żeby tą sprawę uznad za priorytetową ponieważ  

Ci ludzie są odcięci od świata. 

Sekretarz odniósł się do pytania Radnej, jakie Wójt do tej pory podjął działania, otóż Wójt 

wystąpił z wnioskiem do właściciela tej nieruchomości z pytaniem o możliwośd przekazania 

gminie na ustalonych zasadach tej nieruchomości, co uprościło by procedurę. Nie otrzymał  

w tej chwili pozytywnej odpowiedzi. Wobec tego zostanie wszczęte postępowanie z urzędu. 

Radny A. Bieniek  zwrócił się z prośbą, żeby nie zapominad o  tej długiej drodze, bowiem 

pomimo tego, że jest to karkołomna inwestycja to droga ta jest ważnym ciągiem 

komunikacyjnym stanowiącym dojazd do pól. Dodatkowo w połowie tej drogi są również 

zabudowania, do których również należy dojechad.  Nowa droga, jeżeli powstanie przyczyni 

się do poprawy komfortu życia mieszkaoców 4 gospodarstw, to jednak w dalszym ciągu 

pozostaną ci w połowie starej drogi. Zostały tam poczynione koszty  przez szereg lat. 

Utrzymywanie jej w jakimś stanie przejezdności należałoby to kontynuowad. Nie na całej 

długości jest nieuregulowany stan gruntów. Prosił, żeby o tej drodze pamiętad. Funduszem 

sołeckim nawet dwóch wsi  nie do udźwignięcia. 
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Radna E. Tomaszewska dodała, że Sołectwo Celejów zwracało się  o wytyczenie tej drogi. 

Utrzymanie tej długiej drogi mogłoby leżed w gestii sołectwa Celejów, pod warunkiem,  

że będzie wiadomo, którędy ona przebiega. Do momentu, kiedy nie będzie wiadomo jak ona 

przebiega, to nie będą czynione żadne działania. 

Radny D. Guzek dodał, że na jesieni uczestniczyli radni w objeździe dróg i miało to byd 

podzielone na 2-3 etapy z powodu pandemii odbył się tylko I etap. Wypadałoby dokooczyd 

ten objazd, żeby wyrobid sobie opinię o wszystkich drogach i wtedy podjąd jakieś decyzje. 

Radny ma drogę podobną w Łopatkach podobną do Karmanowic i Celejowa.  

Wobec wyczerpania tematu, Wiceprzewodniczący  zamknął dyskusję odczytał projekt 

uchwały, następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/172/21 w sprawie przekazania wniosku 

według właściwości została podjęta. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

 

Wiceprzewodniczący przypomniał, Do Rady Gminy wpłynął wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej 

wsi Celejów w przedmiocie przywrócenia przejezdności  drogi leżącej na granicy 

miejscowości Karmanowice i Celejów . Wniosek został przekazana do Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji, która wypracowała stanowisko dotyczące wyżej wymienionego wniosku . 

Stanowisko wraz z projektem uchwały zostało przekazane radzie i opiniowane na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Wąwolnica. 

 Wiceprzewodniczący poprosił o opinię komisji.  

Przewodnicząca obrad stwierdziła, że opinia obu komisji jest pozytywna. 
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Wiceprzewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji 

Wiceprzewodniczący zamknął dyskusję, odczytał treśd uchwały, następnie przeprowadził 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Paulina Marczak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, 

Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

NIEOBECNI (3) 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Ewa Żybura 

 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXIII/173/21 w sprawie przekazania wniosku 

według właściwości została podjęta. 

O godz. 10.20 Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę.  

O godz. 11.05 Wiceprzewodniczący wznowił obrady po przerwie. Po sprawdzeniu kworum, 

ustalił, że w obradach bierze udział 11 radnych, Radna A. Bukała opuściła obrady. 

Ad. 15. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wiceprzewodniczący oddał głos Wójtowi, który przedstawił sprawozdanie z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

1. Przebudowa budynku dawnego przedszkola w Wąwolnicy -  cel: utworzenie Centrum 

Integracji społecznej. W postępowaniu przetargowym został wyłoniony wykonawca:  

były 2 oferty) podmiot, który wykona zadanie - firma Probatus z Poniatowej, kwota zadania: 

1.254.945,44,-. W najbliższym czasie nastąpi przekazanie placu budowy. Dofinansowanie  

na ten cel otrzymaliśmy z FIL (Fundusz Inwestycji Lokalnych) w kwocie 1.520 000 zł  

2. WOD - KAN – inwestycja poprawa systemu wodno-kanalizacyjnego wraz z przebudową 

oczyszczalni ścieków w Wąwolnicy. Prace są realizowane na bieżąco. Planowane zakooczenie 

robót na wniosek wykonawcy został przesunięty na: 30.11.2021. 

3. Rekonstrukcja studni awaryjnej w ramach przebudowy stacji Uzdatniania wody  

w m. Karmanowice: zadanie realizuje podmiot wyłoniony w postępowaniu przetargowym: 

Zakład studni głębinowych magister inżynier Kazimierz Stachyra z Lubartowa. Koszt zadania: 
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162.589,70 zł. Wykonawca obecnie prowadzi roboty na studni głębinowej. Wykonano 

rozbiórkę istniejącego zbrojenia, pogłębiono odwiert, wykonywane są próbne pompowania.  

4. Kolejna niezwykle ważna inwestycja - modernizacja ujęcia wody w miejscowości 

Karmanowice. Wąwolnica otrzymała dofinansowanie. Dotacja z PROW UE (Program Rozwoju 

Obszarów Wiejskich). Mamy ogromną satysfakcję, ponieważ był to jeden z trudniejszych 

wniosków aplikowanych przez nas do tej pory. W dniu 11.05.2021 została podpisana umowa 

w obecności Pani Ewy Szałachwiej - dyrektor Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Wsi,  

w obecności Marszałka Województwa Lubelskiego Jarosław Stawiarskiego, Zdzisława  

Szweda – członka  zarządu Województwa Lubelskiego. Przebudowa stacji umożliwi 

mieszkaocom pobór wody z sieci wodociągowej w odpowiedniej ilości i odpowiedniej jakości 

z czym mieliśmy i nadal mamy problem. Ta inwestycja sprawi, że ulegnie to poprawie. 

Termin realizacji: do 04.2023r.- termin graniczny.  Kwota dotacji: 746 tyś zł, Wartośd całej 

inwestycji: 1.421.815 zł. Stacja obsługuje miejscowości: - Karmanowice - Celejów - Zawada - 

Łopatki - Kol. Łopatki- Rogalów . 

5. Przebudowa sieci wodociągowej oraz budowa oświetlenia drogowego w ul. Bełżyckiej  

w miejscowości Wąwolnica. Trwa obecnie realizacja zadania w obszarze pasa drogowego. 

Zadanie realizuje Firma WOD-BUD z  Kraśnika. Koszt zadania: 595.523,39zł. Na ten cel gmina 

Wąwolnica pozyskała dofinansowanie w kwocie: 925.000,- z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. 

6. Budowa drogi gminnej w m. Rąblów Witoszyn. Droga łączy 2 gminy Wąwolnicę  

i Kazimierz Dolny. Wykonawca: Postępowanie przetargowe wygrał Zakład Budowy dróg 

i Mostów Bartłomiej Zadura. Koszt zadania: 138 658,21 zł z czego  88.228 zł to kwota 

uzyskana z PROW - Program Rozwoju Obszarów Wiejskich programu UE. Zadanie jest  

w trakcie realizacji. Wniosek był niezwykle trudny. Termin wykonania zadania: 30.06.2021 r. 

7. Klub Seniora - trwa realizacja projektu. Klub zlokalizowany będzie w budynku  Szkoły  

w Rąblowie. Czas trwania do 08.2023. Kwota dofinansowania: 1.313.132,64 zł.  

8. Wójt odbył  spotkanie w Wodach Polskich -  w Warszawie  w temacie dokumentacji 

zalewu - czekamy na analizę oraz informacje w temacie. 

9. Spotkanie z  Ministrem  Oświaty - w celu uzyskania wsparcia finansowego dla naszych 

jednostek oświatowych. 

11. Spotkanie Rady Społecznej w Urzędzie Pracy w Puławach.  

12. Spotkanie Rady Społecznej  ZOL Celejów.  

13. Spotkanie Rady Społecznej SPZOZ Puławy  

14. Spotkanie w LGD Zielony Pierścieo w Kośminie - walne zebranie  

15. Spotkanie w ZGL Związek Gmin Lubelszczyzny - uczestnictwo w konferencji poświęconej 

oświacie i gospodarce odpadami. 

 

Ad. 16. Interpelacje i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że do wczoraj nie wpłynęły żadne interpelacje  

ani zapytania ona piśmie. Zapytał, czy ktoś chce złożyd takie zapytanie. 

Zapytania na piśmie nie wpłynęły.  
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Ad. 17. Wolne wnioski i informacje. 

 

- Radna E. Wierzbicka wnioskowała o umożliwienie Radnym skorzystania ze szkoleo.  

W poprzedniej kadencji Rada wzięła udział w szkoleniu organizowanym dla Radnych przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Lublinie. Było to szkolenie z zakresu budżetu, działania 

Komisji Rewizyjnej, dobrze było by powtórzyd takie szkolenie. Ponadto wnioskowała również 

o szkolenie z wiedzy ogólnej o samorządzie, kompetencji Rady Gminy, aktualnych przepisach. 

Radna E. Wierzbicka wyraziła słowa uznania dla Pani Kierownik Beaty Gałek, dzięki bardzo 

dobrze sporządzonym wnioskom Gmina Wąwolnica pozyskała kolejne pieniądze. 

- Wójt podkreślił jak trudne to były wnioski i jak dużo pracy i wiedzy wymagały.  

- Wiceprzewodniczący Rady zapoznał radnych z korespondencją jaka wpłynęła do Rady.  

Rozmawiano o rozstrzygnięciu Nadzorczym Wojewody odnośnie unieważnienia częśd 

uchwały podjętej na poprzedniej sesji dot. zwolnieo z opłat za alkohol. W dyskusji głos zabrał 

Radny A. Bieniek, wyjaśnieo udzieliła Radca Prawny E. Pietrzyk.  

 

Ad. 18. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godzinie 11.47  Wiceprzewodniczący Rady zamknął 

obrady XXIII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Na tym protokół zakooczono i podpisano. 

 

Protokół stanowi zapis najważniejszych faktów mających wpływ na ocenę ważności 

przebiegu sesji i podjęte uchwały.  

Sesja została nagrana i można ją obejrzed po adresem:  

https://www.youtube.com/watch?v=_J7Jybl-UOQ 

Protokolant /-/ J. Paciejewska – Insp. d.s obsługi Rady Gminy ………………………… 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy /…/ Marcin Turek  ………………………………………. 

 

 

 

 

 


